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Detta har hänt under verksamhetsåret 
Verksamhetsåret i år har förlöpt lugnt och vi har varit förskonade från både oväder och extrem 

sommartorka.  

Till årsmötet i A-salen på Folkets Hus i Norrtälje hade det samlats närmare 100 deltagare. Innan 

årsmötet inledde Anders Ahlström räddningschef i Norrtälje kommun, med att berätta om hur man 

skyddar sig mot bränder och om hur EU direktivet om återvinning påverkar möjligheten att elda på 

sin tomt. 

Sommarmötet hölls på Haget den 30/7 i närvaro av hundratalet medlemmar och erbjöd som vanligt 

möjligheter att diskutera aktuella frågor. Bland frågor som ställdes från medlemmarna om jakten på 

vildsvin och möjligheten för intresserade att odla på föreningens mark. 

Styrelsen har under året har under verksamhetsåret haft sex protokollförda sammanträden, varav 

alla utom ett varit digitala möten. 

Allmänningar 
• Vassklippning utfördes i juli ”som vanligt. 

• Ängsslåtter utfördes som vanligt av Lelle Granberg och likaså klipptes en del stigar. 

• Ris och stockar i högen vid Rävgaddsvägen såldes till flisning genom Skogssällskapet. Fliset 

gav föreningen en inkomst på ca 25 000 kr. En ny hög är påbörjad och beräknas flisas under 

2025. 

• Som vanligt var det några trivselgrupper som var flitiga att röja sly och städa sina respektive 

områden och det tackar tomtägarföreningen för.  

• Styrelsen skickade ut en kallelse till medlemmarna om att hjälpa till och snygga upp skogen 

vid Abborrberget.  Det blev stor uppslutning och föreningen bjöd på korv och dricka. En 

jättehög med ris och stockar lades upp och vi kommer att elda upp den under våren. Tyvärr 

så är det inte görligt att sälja den här högen till flis eftersom det blir alldeles för dyrt att 

frakta ut riset till vägen. Vi planerar att kalla till en ny städkampanj vid Abborrberget under 

året eftersom det finns mycket kvar att göra där. 

• Utfallsdiket från Brusmarvägen till Brusmarviken rensades av Lelle. Vi räknar med att 

fortsätta rensningen med det anslutande diket som kommer från bortre delen av 

Brusmarvägen under året. 



 

• Bryggan vid stora badet reparerades då förbindelsen mellan bryggan och landgången hade 

börjat gå sönder. 

Jakt och fiske 
Föreningens jägare till havs låter meddela att skarvjakten har varit omfattande och gått bra. 

Föreningens har två skyddsjägare på land och de berättar att det i år har kommit en ny kull med 

vildsvin. Jakt sker på nätterna, men det är inte meningsfullt att ta bort alla svin, då det då skulle 

komma in ny grupp utifrån. 

När det under augusti och september finns gott om mat i området kan vi förvänta oss att det 

kommer nya grupper. Se därför till att ta bort allt ätligt från era tomter för att undvika påhälsningar. 

Under 2024 fälldes 8 st grisar på vårt område och de som återstår beräknas tas inom den närmaste 

tiden. Vi får räkna med att nya griskullar kommer under året så jakten fortsätter.vi har inte fått in 

någon information om minkar på området vilket är positivt. 

Bryggor 
HTF ansvarar för 11 bryggor på HTF:s område från vilka båtplatser hyrs ut till HTFs medlemmar. 

Bryggorna underhålls i enlighet med HTF:s underhållsplan för bryggor som uppdateras utifrån 

bryggbasmötet och som fastslås och budgeteras årligen på HTFs styrelsemöte. Vissa bryggor byts ut 

och andra underhålls beroende på skick, läge, konstruktion etcetera. Inom HTF är tillgången på 

båtplatser relativt god – i slutet på 2024 fanns ca 14 lediga båtplatser i föreningen med minst 

motorbåtsdjup. Dessutom finns ett antal grundare båtplatser för ekor och dylikt. 

 

Varje brygga har en utsedd bryggbas som bidrar till att vi alla medlemmar på ett säkert och bekvämt 

sätt kan komma åt våra båtar. Bryggbasarna ansvarar för den allmänna tillsynen, basalt underhåll, 

bryggplatsköer samt hjälper till och svarar på frågor kring bryggorna.  

 

Övriga aktiviteter under 2024: 
● Den 1 juni 2024 hölls ett bryggbasmöte där underhållsplanen uppdaterades.  

● Under 2024 har två större planerade arbeten genomförts: 

o Den sista delen av gamla H-bryggan har tagits bort 

o AK-bryggan har fått ytterligare förbättrad landanslutning.  

● Under september gjordes en inventering av status för de olika bryggorna tillsammans 

med en extern entreprenör för att fastställa underhållsbehovet för bryggorna de 

kommande fem åren. På basis av detta genomfördes följande åtgärder redan under 

hösten 2024: 

o Yttre och mittre kättingar byttes på K-bryggan. 

o 8 kättingar och 2 tyngder byttes på C-bryggan. 

● Utöver ovanstående har smärre åtgärder av underhållskaraktär genomförts under året 

på bryggorna med ledning av föreningens bryggbasar. 

● Under året fick K-bryggan en ny bryggbas, Niklas Bredberg, som vi hälsar välkommen! 

Seglarskolan 
Som vanligt höll Håtö SS seglarskola under tre veckor i Juli med stort deltagarintresse. Mer 

information om seglarskolan finns på www.hatoseglarskola.se 

http://www.hatoseglarskola.se/


 

Ekonomi 
Se separat rapport bifogad i kallelsen till årsmötet. 

Sommarmöte 
En fråga som lyftes på sommarmötet var skötsel och användande av våra allmänningar. Genom åren 

har det sagts olika saker om hur allmänningarna ska skötas och styrelsen vill därför ta fram ett tydligt 

gemensamt regelverk för detta, Gunnar som ska leda arbetet beskrev gången i att ta fram ett förslag 

på ett tillägg till Skogsvårdsplanen med förtydligande för hur allmänningarna bör förvaltas. Målet är 

att förslaget skall vara klart för att beslutas på föreningens årsmöte 2025. På frågan om vad 

medlemmarna på mötet tyckte om detta svarade man med ett gillande. 

Trivselgrupper 
Bakgrund 
Styrelsen har bett medlemmarna att själva organisera städarbetet i sin trivselgrupp (före detta 

pumpgrupp) och gärna utse en Samordnare. Samordnarens uppgift är att tillsammans med de 

boende planera arbetet för trivselgruppens städområde, bestämma gemensamma städdagar samt 

att hålla kontakt med föreningens styrelse och intilliggande städområden. Samordnaren är även en 

viktig kontaktperson för nyinflyttade i området.  

Indelningen av föreningens allmänningar i städområden och en förteckning över de utsedda 

Samordnarna finns nedan och på föreningens hemsida, håtö.se/stadomraden. 

Utveckling under 2024 
Styrelsen tackar för det fantastiska städarbetet som många trivselgrupper utfört under året. 

Styrelsen ser även med stor glädje att flera nya Samordnare har tillkommit.  

Vid årsskiftet hade 17 av föreningens 24 städområden utsett sin Samordnare. Styrelsen uppmanar 

och välkomnar även de sju kvarvarande städområdena att utse sin Samordnare. Kontakta gärna 

staffan.hagnell@ip.se om ni har förslag på Samordnare till er trivselgrupp eller om ni har andra frågor 

om städområden och trivselgrupper. 

https://håtö.se/stadomraden/
mailto:staffan.hagnell@ip.se


 

  Område/
Grupp

Fastigheter Samordnare

1
Persängsv 1-13,
Persängsv 2-12

Per Lindhall, Persängsv 7

2 Persängsv 14-30 Camilla Saldert, Persängsv 18

3
Persängsv 15-21,
Skutviksv 1-9, 
Skutviksv 2-10

Monica Wallbom, Skutviksv 5
I samverkan med grupp 4

4
Skutviksv 11-15,
Skutviksv 12-16

Lars Johannesson, Skutviksv 12
I samverkan med grupp 3

5
Skutviksv 17-25, 
Skutviksv 18-24, 
Lermarv 9

Vakant

6
Lermarv 11-17,
Lermarv 12-14

Cissi Johnson, Lermarv 17

7
Lermarv 19-23,
Lermarv 16-20

Dag Ingemansson, Lermarv 20

8
Persängsvägen 23-31,
Persängsvägen 32-38

MaxGustafsson, Persängsv 25
Robert Tranefalk, “tårtbiten” 
mellan Ladv. och Persängsv,

9 Indelad i undergrupper

9.a
Brusmarvägen 2-4, 
Persängsvägen 46

Per Friberg

9.b Lermarvägen 1-7 Dan Leach

9.c

Persängsv 33-39, 
Persängsv 40-44, 
Rävgaddsv 53, 
Rävaddsv 1

Vakant

10
Rävgaddsvägen 3-11,
Uddskogsvägen 1-3

Linus Strandell, Rävgaddsv 3

11

Uddskogsvägen 2-12, 
Uddskogsvägen 5-7, 
Uddskogsvägen 25, 
Uddskogsvägen 28-30

Gunilla Andersson, Uddskogsv 25
I samverkan med grupp 14

12
Uddskogsvägen 9-19,
Uddskogsvägen 14-18

Camilla Karlsson, Uddskogsv 15

13
Uddskogsv  21-23,
Uddskogsv 20-26

Vakant

14
Hagängsv 1-5,
Hagängsv 2-4

Peter Norlén, Hagängsvägen 5
I samverkan med grupp 11

15 Rävgaddsv 8-18 Vakant

16
Rävgaddsv 13-27,
Rävgaddsv 20-30

Camilla o Kjell Sahlander, 
Rävgaddsvägen 24

17
Rävgaddsv 29-41,
Rävgaddsv 32-42

Vakant

18
Rävgaddsv 2-6, 
Rävgaddsv 43-51, 

Bo och Helena Liling, 
Rävgaddsvägen 45

19

Brusmarv 5-11, 
Brusmarv 8-12, 
Busmarv 34, 
Brusmarv 43

Per Wingårdh Hoff, Brusmarv 11

20
Brusmarvägen 13-21,
Brusmarvägen 14-20

Lars Modigh, Janne Magnusson

21
Brusmarvägen 23-43, 
Brusmarvägen 22-32

Lars Modigh, Janne Magnusson

22

Brusmarvägen 1-3, 
Brusmarvägen 6, 
Ladvägen 9-15, 
Ladvägen 12-18

Vakant

23
Gamla Ladv 1-7,
Gamla Ladv 2-10

Vakant



 

Medlemsregistret  
Fem nya ägare registrerades i medlemsregistret under året.  

Vid utgången av året hade 211 av föreningens 229 medlemmar mejladresser registrerade. Tio fler än 

i fjol. Föreningen är tacksam om de som ännu inte har gett sin mejladress gör det! Sänd den till 

staffan.hagnell@ip.se. Att använda e-post i stället för brev sparar både pengar (44 kr per brev 100 g) 

och arbete för föreningen. Dessutom får man då också löpande information med mejl från 

föreningen. 

Midsommar 
Återigen arrangerades ett traditionellt midsommarfirande med lekar och dans kring 

midsommarstången på dagen och dans till Tfor2 på dansbanan under kvällen. Styrelsen tackar 

arrangerande pumpgrupp för ett trevligt och välordnat arrangemang. 

 

 

Det var lite vad som skett under året 2024 på ”Vårt Vackra Håtö”. 

Styrelsen. 
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